
 
 

Protokół Nr VI/41/21 

Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego 

 z dnia 07 września 2021 r. 

 

Obrady rozpoczęto 07 września 2021 roku o godz. 12:00, a zakończono o godz. 

13:00 tego samego dnia w gabinecie starosty. 

 

W posiedzeniu udział wzięli:  

1. Wojciech Rychlik– Wicestarosta 

2. Marcin Łabędzki – Etatowy Członek Zarządu  

3. Tomasz Ziółkowski – Nieetatowy Członek Zarządu 

4. Jadwiga Ziółkowska – Nieetatowy Członek Zarządu 

5. Anna Szubert – Sekretarz Powiatu  

6. Anna Kurzawa – w/z Skarbnika Powiatu  

 

Nieobecni 

7. Hanna Iwaniuk- Starosta 

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia. 

Posiedzenie Zarządu otworzył Wicestarosta Wojciech Rychlik stwierdzając kworum. 

 

Punkt 2 

Zatwierdzenie proponowanego porządku obrad. 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Zatwierdzenie proponowanego porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia Zarządu w dniu 26 sierpnia 2021r. 

4. Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia Zarządu w dniu 31 sierpnia 2021r. 

5. Wniosek Wydziału Edukacji w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosków 

przez szkoły w ramach Rządowego programu rozwijania szkolnej infrastruktury 

oraz kompetencji uczniów i nauczycieli w zakresie technologii informacyjno- 



 
 

komunikacyjnych na lata 2020-2024- „aktywna tablica” o udzielenia wsparcia 

finansowego na zakup pomocy dydaktycznych. 

6. Uchwały budżetowe.  

7. Sprawy różne. 

8. Wnioski Członków  Zarządu. 

9. Zakończenie posiedzenia. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Wojciech Rychlik,  Marcin Łabędzki, Tomasz Ziółkowski, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI: Hanna Iwaniuk 

  

Zarząd Powiatu jednogłośnie zatwierdził porządek obrad. 

 

Punkt 3 

Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia Zarządu w dniu 26 sierpnia 2021r. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Wojciech Rychlik,  Marcin Łabędzki, Tomasz Ziółkowski, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI: Hanna Iwaniuk 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie zatwierdził protokół z posiedzenia Zarządu z dnia 26 

sierpnia 2021r. 

 

Punkt 4 

Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia Zarządu w dniu 31 sierpnia 2021r. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Wojciech Rychlik,  Marcin Łabędzki, Tomasz Ziółkowski, Jadwiga Ziółkowska 



 
 

NIEOBECNI: Hanna Iwaniuk 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie zatwierdził protokół z posiedzenia Zarządu z dnia 31 

sierpnia 2021r. 

 

Punkt 5 

Wniosek Wydziału Edukacji w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosków przez 

szkoły w ramach Rządowego programu rozwijania szkolnej infrastruktury oraz 

kompetencji uczniów i nauczycieli w zakresie technologii informacyjno- 

komunikacyjnych na lata 2020-2024- „aktywna tablica” o udzielenia wsparcia 

finansowego na zakup pomocy dydaktycznych. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Wojciech Rychlik,  Marcin Łabędzki, Tomasz Ziółkowski, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI: Hanna Iwaniuk 

 

Zarząd jednogłośnie wyraził zgodę w w/w sprawie. 

 

Punkt 6 

Uchwały budżetowe. 

 

w/z Skarbnika Powiatu Pani Anna Kurzawa przedstawiła autopoprawki do projektów 

uchwał Rady Powiatu Zduńskowolskiego: 

 

- zmieniająca Uchwałę Nr VI/4/21 Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego  

z dnia 12 stycznia 2021 r. w sprawie wykonania uchwały budżetowej Powiatu 

Zduńskowolskiego na rok 2021 (w podziale na plany finansowe poszczególnych 

jednostek organizacyjnych). 

 

 



 
 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Wojciech Rychlik,  Marcin Łabędzki, Tomasz Ziółkowski, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI: Hanna Iwaniuk 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął Uchwałę Nr VI/161/21 zmieniającą Uchwałę 

Nr VI/4/21 Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego z dnia 12 stycznia 2021 r. w sprawie 

wykonania uchwały budżetowej Powiatu Zduńskowolskiego na rok 2021 (w podziale 

na plany finansowe poszczególnych jednostek organizacyjnych). 

 

Punkt 7 

Sprawy różne. 

 

1. Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Terenami Rozwojowymi Pan 

Jarosław Andrysiak przedstawił wniosek dotyczący wydzielenia części działki zajętej 

pod chodnik oraz wykupienie jej we wsi Izabelów. 

Wymagana jest zgoda Zarządu na wszczęcie procedury czyli wyłonienie geodety, 

podział geodezyjny, oraz zaproszenie przedstawicieli na negocjacje dotyczące 

ustalenia ceny wykupu. 

 

Głosowanie w sprawie: 

Wyrażenie zgody na podjęcie działań w tym przedmiocie. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Wojciech Rychlik,  Marcin Łabędzki, Tomasz Ziółkowski, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI: Hanna Iwaniuk 

 

Zarząd wyraził zgodę w w/w sprawie. 

 

 



 
 

2. Naczelnik wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Terenami Rozwojowymi Pan 

Jarosław Andrysiak przedstawił wniosek w sprawie dokonania podziału 

geodezyjnego przez Powiat Zduńskowolski w rejonie skrzyżowania dróg 

powiatowych we wsi Grzybów w sąsiedztwie geodezyjnym nieruchomości nr 142/1. 

 

Głosowanie w sprawie: 

Wyrażenie zgody na podjęcie działań w tym przedmiocie. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Wojciech Rychlik,  Marcin Łabędzki, Tomasz Ziółkowski, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI: Hanna Iwaniuk 

 

Zarząd wyraził zgodę w w/w sprawie. 

 

3. Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Terenami Rozwojowymi 

(Wydział GN) przedstawił Zarządowi Powiatu Zduńskowolskiego (Zarząd) informację 

o prowadzonym postępowaniu administracyjnym, dotyczącym ustalenia wysokości 

odszkodowań za nieruchomości przejmowane w wyniku decyzji wydanej na 

podstawie przepisów tzw. ,,specustawy drogowej” (ZRiD), która m.in. dotyczy 

4 działek w ramach przebudowy ulic: Staszica, Spółdzielczej i Jodłowej w Zduńskiej 

Woli, a których właścicielem było Miasto Zduńska Wola, a ustalone już 

odszkodowania w ramach wykonanych operatów szacunkowych za ich przejęcie 

miałby wypłacać Powiat Zduńskowolski na rzecz Miasta Zduńska Wola.  

Sprawa dotyczy działek: nr 59/2 o pow. 0,0306 ha i odszkodowanie 24 679 zł, nr 281 

o pow. 0,0529 ha i odszkodowania 29 300 zł, nr 283 o pow. 0,0014 ha                          

i odszkodowania 526 zł oraz nr 48/2 o pow. 0,0020 ha i odszkodowania 757 zł. 

Łączna kwota należnego odszkodowania ze strony Powiatu na rzecz Miasta Zduńska 

Wola wynosi: 55 262 zł. 

W związku z powyższym, Naczelnik Wydziału GN wskazał Zarządowi, że zgodnie    

z art. 12 ust. 7 ,,specustawy drogowej” Prezydent Miasta Zduńska Wola może złożyć 

oświadczenie  o zrzeczeniu się w imieniu Miasta Zduńska Wola ww. odszkodowania 

ze strony Powiatu.  



 
 

Głosowanie w sprawie: 

Wyrażenia zgody na przygotowanie odpowiedniego pisma do Prezydenta z prośbą 

o złożenie ww. oświadczenia o zrzeczeniu się ww. odszkodowań. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Wojciech Rychlik,  Marcin Łabędzki, Tomasz Ziółkowski, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI: Hanna Iwaniuk 

 

Zarząd wyraził zgodę w w/w sprawie. 

 

4. Naczelnik Wydziału GN przedstawił Zarządowi informację na temat obecnego 

stanu postępowania administracyjnego dotyczącego wniosku spadkobierców byłych 

właścicieli majątku Wojsławice o zwrot części pałacowo-dworskiej tegoż majątku. 

W wyniku wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie z dnia 

21 stycznia 2021 r. uchylającego wcześniejsze decyzje Wojewody Łódzkiego oraz 

Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi, które odmawiały zwrotu ww. majątku, sprawa 

wróciła do ponownego rozpatrzenia przez Wojewodę Łódzkiego ze wskazaniem        

w uzasadnieniu wyroku przez sąd, by organ jednoznacznie określił związek 

przyczynowo-rzeczowy części pałacowo-dworskiej majątku do całości jego 

funkcjonowania gospodarczo-rolno-finansowego. Kwestia dotyczy pytania sądu,     

czy cały majątek funkcjonował i był zarządzany z części pałacowo-dworskiej, czy też 

nie, a tym samym, czy uprawnione było przejęcie tej części majątku w ramach 

dekretu Polskiego Komitetu Wyzwolenia Narodowego z dnia 6 września 1944 r. co 

zarzucają spadkobiercy majątku. Obecnie organ prowadzący ponowił postępowanie, 

czyli Wojewoda Łódzki wezwał wnioskodawców o uzupełnienie wniosku o dokumenty 

wskazujące dokładny obszar zespołu pałacowo-dworskiego wg. stanu na dzień 

13 września 1944 r.  

 

Zarząd przyjął informację i polecił śledzić prowadzone przez Wojewodę Łódzkiego 

postępowanie oraz zapoznać się z aktualnymi dokumentami w postępowaniu, 

a szczególnie ewentualnymi nowymi dokumentami ze strony wnioskodawców. 

 



 
 

5. Naczelnik Wydziału Inwestycji, Funduszy Zewnętrznych i Rozwoju Pani Katarzyna 

Stanisławska poinformowała o wizji lokalnej projektantów, którzy będą projektować 

chodnik w miejscowości Holendry. Spojrzeli na problematyczny zakres kilku posesji, 

które mają rów, który nie ma de facto nigdzie odprowadzenia. Projektanci 

powiedzieli, że najbardziej sensownym ze względu na usytuowanie byłoby po prostu 

rozszerzenie ich zakresu rzeczowego o ten kawałek związany właśnie z tym 

odwodnieniem i przeprowadzenie wód opadowych na drugą stronę ulicy i przez wieś 

Holendry. Oferta wynosi za rozszerzenie tego zakresu o rów i odwodnienie to jest 

12 000 zł netto, a brutto 15 000 zł. Naczelnik Wydziału w swojej opinii twierdzi, że 

jest to uzasadnione, żeby w tym momencie zlecić doprojektowanie, które może być 

zlecone jako kolejny etap tej inwestycji, nie musi być to robione równolegle razem 

z chodnikiem.  

 

Głosowanie w sprawie: 

Wyrażenie zgody na rozszerzenie zakresu rzeczowego projektantów. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Wojciech Rychlik,  Marcin Łabędzki, Tomasz Ziółkowski, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI: Hanna Iwaniuk 

 

Zarząd wyraził zgodę w w/w sprawie. 

 

Punkt 8 

Wnioski Członków Zarządu. 

 

Wniosków Członków Zarządu nie zgłoszono. 

 

Punkt 9 

Zakończenie posiedzenia.  



 
 

Posiedzenie zakończył Wicestarosta Wojciech Rychlik. 

 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

 

 

Starosta Hanna Iwaniuk– Przewodniczący Zarządu 

Wojciech Rychlik - Wicestarosta 

Marcin Łabędzki – Etatowy Członek Zarządu 

Jadwiga Ziółkowska – Nieetatowy Członek Zarządu 

Tomasz Ziółkowski – Nieetatowy Członek Zarządu 

 

 

Protokołowała: 

E.Szymczak 


